
 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 7/8 - 2019 kl. 19.00 
 
Referat af bestyrelsesmøde den 7/8 - 2019 kl. 19.00  
Tilstede var: Søren, Andreas, Bjarke, David, Jesper og Freya  
Referent: Freya og Bjarke  
Næste bestyrelsesmøde: 03.09.2019 kl. 19.00 
  
En andelshaver er bange for at risikoen for indbrud i hans lejlighed er større når der står et bord i 
gården i nærheden. 
 
Efter en snak fastholder bestyrelsen at alle andelshavere har lige adgang til gården og at 
andelshaveren kan sikre sin lejligheds vinduer med anerkendte sikringsbeslag. Udgiften til 
sikringsbeslagene betales af foreningen.  Ligeledes fjernes bordet i den ende af gården mellem 1. 
oktober og 1. april. 
 
Bestyrelsen arbejder fortsat på at få et nyt legeskur. Projektet er sat på standby grundet ferie og 
maling af vinduerne. 
 
Arbejdsdagene frem til nu blev gennemgået på mødet. Sidste arbejdsdag er lørdag d. 31. August. 
Jesper laver et opslag i facebook for at opfordre flere til at deltage.  

	
Bestyrelsen arbejder forsat på at få sæbedispensere til vaskemaskinerne. Mere om dette på 
foreningens hjemmeside den kommende tid.  
 
Bestyrelsen har haft problemer med foreningens tidligere elektriker, og derfor bruger vi nu 
Frederiksberg EL.  
 
Hvis du har oplevet at lampen i din opgang er gået stykker vær venlig at melde det til bestyrelsen på 
peterfabersgade519@gmail.com  
 
Andreas fra bestyrelsen har været rundt med foreningen glarmester og tjekket for punkterede ruder. 
Der er målt op i alle lejligheder, og der er klar til udskiftning af ruder.  
 
Der blev ved mødet diskuteret om det var tid til at omlægge lån. Der er enighed om, at vores 
renteudgift for nuværende forsat er så lille, at det ikke kan betale sig. Særligt set i lyset af der er 
risiko øgede udgifter til lånet samt evt. kurstab.  
 


